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Vad har socialkontoret för policy när det gäller att hyra lägenheter? 
 
Det finns ett behov för socialförvaltningen att kunna hyra lägenhet till 
utsatta personer. I Skellefteå råder i dag lägenhetsbrist vilket jag antar 
försvårar möjligheten att hitta lägenheter att hyra till denna målgrupp. 
Det finns dock hyresaktörer som jag skulle säga är tvivelaktiga i sitt 
uppsåt, agerande. Ni hyr bland annat lägenheter i Boliden av en privat 
hyresvärd.  
 
Hur väljer ni ut hyresvärdarna? 
 
Vad har ni för policy för att hyra? 
 
Hur betalas hyran? 
 
Jens Wennberg 
(L) 
 
 


